
ALSTERSÄLVENS 

 VATTENRÅD 

  

 

  

  

Alstersälvens vattenråd  

Årsmöte för verksamhetsåret 2022 
   

Datum: Den 16 maj 2023 

Plats: Laddråga vid Östanås, Älvsbacka 

 

§1) Föreningsstämman öppnas 

 

§2) Upprättande och justering av förteckning över närvarande röstberättigade 

medlemmar.  

 

Röstberättigade medlemmar som deltog på stämman: 

Sofia Hallerbäck, Karlstads kommun 

Peter Outzen 

Bengt Bjurbäck, Mången-Böckelnsjöns 

fiskevårdsområdesförening (fvof) 

Hand Lindberg, Borsjöns fvof 

Bengt Mossberg, Molkoms fvof 

Kerstin Gevert 

Ingvar Ahlstrand, Bäverkärns fvof 

Gunnar Knutsson 

Nils Cider, Mången-Böckeln fvof samt Borsjöns fvof 

 

Adjungerade deltagare på stämman: 

Linda Nilsson, Länsstyrelsen 

Didier Baho, Länsstyrelsen 

Frida Afzelius, Länsstyrelsen praktikant 

Ida-Lis Rundin, Karlstads kommun 

Elaine Viklund, Gullspångsälvens vattenråd och 

vattenvårdsförbund 

Zenita Cider 

 

§3) Val av ordförande och sekreterare vid mötet.  

 
Årsmötet beslutade att  

välja Peter Outzen till mötesordförande 

välja Sofia Hallerbäck till sekreterare 
 

§4) Val av två personer att jämte ordföranden justera mötets protokoll.  

 
Årsmötet beslutade att  

välja Ida-Lis Rundin och Kerstin Gevert till justerare 

 

§5) Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse och revisorernas 

berättelser. 
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Verksamhetsberättelse för föregående verksamhetsår presenterades för årsmötet.  

 

Årsmötet beslutade att  

godkänna verksamhetsberättelse och lägga dessa till handlingarna 
 

§6) Fastställande av vattenrådets resultat- och balansräkning och disposition av 

årets resultat.  

 
Resultat- och balansräkning presenterades för årsmötet.  

 

Årsmötet beslutade att  

godkänna resultat- och balansräkning och lägga dessa till 

handlingarna. 

 

§7) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.  

 
Årsmötet beslutade att  

bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2022 
 

§8) Val för ett - två år av ledamöter och ersättare i styrelsen. 

 
Årsmötet beslutade att  

välja följande styrelseledamöter till styrelsen för mandat på två år: 
 

Malin Bjureld, Bävertjärns fvof  

Hans Lindberg, Borsjöns fvof  

Ulf Levein, kraftverksägare  

Per Bergqvist, Alsterns fvof  

Anders Eriksson, Borsjöns fvof  

Nils Cider, Mången-Böckeln fvof, samt Borsjöns fvof  

Gunnar Knutsson, boende i Alster 

 

Årsmötet beslutade att  

välja följande styrelseledamöter till styrelsen för mandat på ett år: 

 
Mikael Bernholm Graninge (fyllnadsval) 
 

För kännedom har följande ledamöter har 1 år kvar på sitt mandat: 

 

Sofia Hallerbäck, eller annan kontaktperson från Karlstads kommun  

Bengt Bjurbäck, Mången-Böckelnsjöns fvof  

Peter Outzen, boende vid Gapern 

Siv Jansson, Acksjöns fvof  

 

§9) Val för ett år av ordförande och vice ordförande i styrelsen.  

 
Årsmötet beslutade att  

välja Peter Outzen till ordförande 
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välja Bengt Bjurbäck till vice ordförande 
 

 

§10) Val för ett år av revisorer och ersättare för dessa.  

 
Årsmötet beslutade att  

välja Per Eriksson Alsterns fvof och Zenita Cider till revisorer 

(omval)  

Tommy Portström revisorssuppleant (omval) 

 

§11) Val för ett år av valberedning och sammankallande. 

 
Årsmötet beslutade att  

ge styrelsen i uppdrag att välja en valberedning 
 

§12) Fastställande av medlemsavgifter. 

Förslag på medlemsavgift för kommuner redovisades. 

 
Årsmötet beslutade att  

godkänna förslag på medlemsavgift för kommuner. 

 

§13) Fastställande av arvoden. 

 
Årsmötet beslutade att  

inte dela ut arvode till styrelsen. 
 

§14) Fastställande av aktivitetsplan för tiden fram till nästkommande  

föreningsstämma och, vid behov, långsiktsprogram. 

 

Förslag på aktivitetsplan redovisades. 

 
Årsmötet beslutade att  

godkänna förslag på aktivitetsplan.  
 

§15) Fastställande av rambudget för verksamhetens nästkommande år.  

Godkänns 

 

Förslag på rambudget redovisades. 

 
Årsmötet beslutade att  

godkänna förslag på rambudget  

 

 

§16) Behandling av inkomna motioner.  

 

Inga inkomna motioner.  

 

§17) Övriga ärenden 
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Nils berättar om ett möte om askåterföring som Moälven höll i. Skogsägaren 

planerar åtgärder vid Lilla och Stora Böckeln. Didier beskriver att troligen finns 

vägledning från skogsstyrelsen kring askåterföring, t.ex om att ha ett visst 

avstånd till vatten. Viktigt att det inte blir för mycket och att det är av bra 

kvalitet. Behöver vara aska från skogsbruket, så det inte tillför andra ämnen. 

 

Nästa möte med samverksansgruppen för vattenråd i Värmland är den 19 juni 

kl 14-16. Mötet är digitalt och på mötet kommer länsstyrelsen redovisa hur 

kalkningsresurser är tänkta att fördelas i Värmland utifrån 

budgetnedgradningar. Meddela Linda Nilsson eller Sofia Hallerbäck om ni vill 

ha en länk för deltagande på mötet. 

 

Ingvar meddelar att det kommit 188 mm nederbörd under årets första 4 

månaderna, 2023. 

 

Avslutningsvis tackar Ingvar Ahlstrand och Kerstin Gevert för deras tid i 

styrelsen för vattenrådet. Ingvar har bland annat tidigare varit ordförande för 

vattenrådet i flera år och Kerstin har bland annat drivit arbetet med den 

uppskattade filmen om vattenområdet ”Det glimmande vattnets resa”.  

 

§18) Föreningsstämman avslutas 

 


